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griffier

Onderwerp: FW: mors bij afval ophalen door HVC

Verzonden: maandag 30 maart 2020 10:01 
Aan: griffier <griffier@alblasserdam.nl> 
Onderwerp: mors bij afval ophalen door HVC 
 
Geachte gemeenteraad van Alblasserdam, 
 
Met Wethouder Peter Verheij, Herman Schnitker en Lex Koelewijn van de gemeente 
Alblasserdam en Gert Roos van HVC heb ik de afgelopen jaren veelvuldig contact gehad over 
de mors die achterblijft na het ophalen van afval. 
 
Vele malen klachten indienen heeft nooit geresulteerd in een oplossing van het 
morsprobleem. 
Voor een gesprek hierover heb ik vervolgens geprobeerd een afspraak te maken met de 
verantwoordelijken van de gemeente. Een gesprek vinden zij niet nodig omdat ze niet 
verwachten dat we nader tot elkaar komen over dit onderwerp. 
 
Peter Verheij stelt terecht vast dat het aan HVC is om de chauffeurs aan te sturen binnen de 
afspraken die de gemeente heeft. Hij zal dit in periodiek overleg met HVC ook nog eens 
onderstrepen.  
 
Gezien de vele klachten, die ik de afgelopen jaren heb ingediend, verwacht ik hier eerlijk 
gezegd niets van. En ik neem er ook geen genoegen mee, want ik ben niet van plan 
jarenlang en vele weken achtereen de uitvoering van contract met HVC in goede banen te 
leiden of hun mors op te ruimen. Dat behoort HVC primair zelf te regelen en, indien niet, dan 
behoort het door de gemeente Alblasserdam gecorrigeerd of anders geregeld te worden. 
Maar zeker niet door burgers, die zijn tenslotte geen opdrachtgever van HVC 
 
Afgelopen jaar 2019 heb ik zes keer de moeite genomen om klachten door te geven over 
mors bij het ophalen van alle soorten (GFT, plastic, papier, restafval) afval. Dat is het topje 
van de ijsberg aan klachten. Want ik heb niet altijd zin of gelegenheid om een klacht in te 
dienen.  
De feiten/ervaringen op een rij: 

 Ik schat dat ongeveer 20% van de ophaal rondes fout gaan. 
 Niet alleen bij ons voor de deur maar ook op de andere ophaalplaatsen. Zoals ik, als 

fervent wandelaar, regelmatig ervaar. 
 Als de klachten per e-mail aan de heer Roos worden doorgegeven dan worden ze snel 

hersteld, per telefoon niet direct. 
 De ophaaldienst heeft de beschikking over een geavanceerd voertuig, van, ik schat € 

150K, waarmee het mogelijk moet zijn morsvrij op te halen. 
 Structureel verandert er niets na een klacht, want mors wordt nooit zonder klacht door 

de veroorzakers opgeruimd. 
 De boetes voor het op straat gooien van afval zijn in principe goed geregeld en gaan 

stapsgewijs omhoog. Op de eerste overtreding staat een boete van 140 euro, op de 
tweede 280 euro of drie dagen werkstraf, op de derde 420 euro of vijf dagen werkstraf 
plus een boete van 140 euro. Dit wordt, voor zover ik weet, niet gehandhaafd. Er is 
sprake van rechtsongelijkheid tussen burgers en de overheid. 

 Afval en zeker plastic behoort niet in het milieu terecht te komen en de overheid heeft 
hierbij een voorbeeldfunctie. 

 Het contract met HVC loopt tot 2025. 
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 De gemeente is door de burgers gemandateerd voor de uitvoering van het correct 
ophalen van afval. 

Ik blijf van mening dat HVC haar opdracht te vaak niet naar behoren uitvoert en dat de 
aansturing daarop zowel bij HVC als de gemeente Alblasserdam ontbreekt.  
 
Op grond van het bovenstaande verzoek ik u op een gemeenteraadsvergadering te 
agenderen: ‘Het zonder mors uitvoeren van het HVC-contract’. Ik wil, indien mogelijk in mijn 
agenda, daarbij aanwezig zijn om uw eventuele vragen te beantwoorden. Wel graag agenda 
afstemmen met mij. 
 
Ik heb er uiteraard begrip voor dat voorlopig geen vergadering zal plaatsvinden als gevolg 
van de Coronamaatregelen. Maar wellicht bent u wel in staat met de moderne 
communicatiemogelijkheden te vergaderen ik neem daar graag aan deel. 
 
Met vriendelijke groet, 
K.B. 
 


